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Als redactie van Stad + Groen zijn we de laatste weken en maanden 

druk bezig geweest met de voorbereiding van de Week van het Onkruid. 

Superinteressant om te doen. En het leukste aspect daarvan is praten met 

allerlei partijen in de markt, om erachter te komen hoe zij hierin staan. In 

eerste instantie natuurlijk beheerders, maar ook aannemers, fabrikanten 

en adviesbedrijven. Een vast onderdeel van zo’n discussie is bijna altijd de 

wenselijkheid van het aanstaande verbod van chemie op verhardingen. 

Het is misschien wat kort door de bocht, maar de kleinere gemeentes, waar 

beheerders en burgers misschien nog wat dichter bij hun agrarische roots 

staan, vinden het in meerderheid eigenlijk onzin wat nu gebeurt. Terwijl de 

grote steden vaak al lang ‘om’ zijn. Opmerkelijk is verder dat de discussie 

eigenlijk zelden over de feiten gaat. De hele discussie wordt jammer 

genoeg voornamelijk vanuit de loopgraven gevoerd, waarbij argumenten 

als een soort verbale handgranaten op elkaar worden afgevuurd. Voor 

de ‘extremisten’ aan beide kanten van de discussie is dat geen probleem. 

Die zitten veilig in hun eigen loopgraaf en hebben nergens last van. Het 

wordt pas moeilijk als je op zoek gaat naar de nuance. Dan wordt je al snel 

afgeserveerd als halfzachte geitenwollensok of als iemand die vast en zeker 

wordt gesponsord door Bayer, of, nog veel erger, Monsanto. 

Op zich is de hele discussie over chemisch versus niet-chemisch in principe 

helemaal niet meer interessant. Er zijn nog maar weinig mensen die 

geloven dat chemie in 2016 niet in de ban wordt gedaan. Maar diezelfde 

loopgravenoorlog heeft zich inmiddels ook al ontwikkeld tot een strijd 

over meterprijzen. Ook moet je bijna wel aandelen Monsanto hebben, 

als je concludeert dat niet-chemisch toch echt duurder is dan chemisch. 

Beheerder, alsjeblieft, trek je daar niets van aan. Ga er gewoon van uit dat 

het duurder is. So what? Dit is wat de politiek wil! Dan zullen ze het krijgen, 

ook. Als beheerder ben je gewoon puur instrumenteel. Jij moet zorgen dat 

het beleid van de raad wordt uitgevoerd. Trek je daarbij vooral niets aan van 

verdwaalde zielen die jou vanuit de loopgraven van je à propos proberen te 

brengen.
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